

Name / Nom _____

Address / Adresse _____

Tel., Fax, E-Mail _____

Please bid on my behalf for the following lots. I agree to the Conditions of Sale as stated in the catalogue. Bids below the starting prices published in the catalogue cannot be taken into consideration. All bids (Euro) plus buyers premium are binding.

S'il vous plaît enchérir à mon nom sur les lots suivants. J'accepte les conditions d'enchères dans le catalogue. Les offres inférieures aux prix limites ne peuvent être acceptées. Les offres (en Euros) plus la prime sont obligatoires.

Lot No.	Description Désignation	Maximum Bid Enchère maximum	

Lot No.	Description Désignation	Maximum Bid Enchère maximum	

powered by grand-guide



For lots tagged for telephone bidding please contact me at the following phone number:

Afin d'enchérir par téléphone sur les ordres ici cochés je vous remercie de me joindre au numéro suivant:

For Credit Card payment / Règlement par carte bancaire

Please charge total plus 2.9 % service surcharge to my Visa / MasterCard and 3,9 % to my AMEX card

Je souhaite payer par carte bancaire (plus frais de 2,9% du montant de la transaction - Visa/MasterCard, ou 3,9% AMEX)

immediately / immédiatement

upon receipt of invoice and separate authorisation / à réception de la facture et soumis à mon accord préalable

Card No. / No de carte

Expiry date: / Date d'expiration: Month / Mois Year / Année CVC / CVV

Insured shipment should be arranged by Hermann Historica at my expense / L'envoi assuré doit être organisé par Hermann Historica à mes frais

yes / oui no / aucun

Shipping address _____

Adresse de livraison _____

Date / Données

Signature / Signature